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به گزارش اقتصاد  کیش، رضا شــجیع روز گذشته  
در دیدار با ســرهنگ ســیف اله کاظم لو فرمانده 
پدافنــد هوایی کیش ضمن گرامی داشــت یاد و 
خاطره شهدای 8 ســال جنگ تحمیلی بر جایگاه 
ویژه ارتش جمهوری اسلامی ایران که در حفاظت 
از اســتقلال و تمامیت ارضی کشور حماسه های 
آفرینی می کنند، اشــاره داشــت و گفت: سازمان 
منطقــه آزاد کیش به عنوان پشــتیبان اصلی ارتش 
در راستای اعتلای ایرانی اسلامی و ارائه خدمات 
به ســاکنان این منطقه از هیچ گونه حمایتی دریغ 

نمی کند.
شــجیع اظهار داشــت: هر مســوولی که در هر 
جایگاهی است اگر درست به وظایف محوله خود 

عمل کند مملکت آبادی خواهیم داشت.
وی در بخش دیگری از ســخنان خود خاطر نشان 
کرد: ارتش نمادی از مجموعه های پر تلاش، فعال 
و خدمتگزار مردم است و سازمان منطقه آزاد کیش 
همــواره با ایجاد تعاملی ســازنده بر بهبود هر چه 

بیشتر همکاری ها تلاش می کند.

سیف اله کاظم لو فرمانده پدافند هوایی کیش با بیان 
این که در هر مســوولیت و سنگری که باشیم چه 
جنگ های اقتصادی و چه نظامی؛ مهم همدلی میان 
ارگان های مختلف اســت که این مهم باید مورد 
توجــه ویژه قرار گیرد، گفت: با توجه به امکانات، 

تجهیــزات و ســامانه های که در اختیــار داریم 
ماموریت ها را به نحو شایسته انجام می دهیم.

وی تصریح کرد: دســتگاه های اجرایی مستقر در 
جزیره کیش در پاســخگویی به مطالبه گری های 

مردم نمادی از همدلی و وفاق هستند.

تجلیل از گروه  پدافند هوایی کیش در  روز ارتش
    اقتصاد کیش- مشاور و سرپرست اداره کل حوزه مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش در دیدار با فرمانده پدافند هوایی کیش فرا رسیدن 

روز ارتش جمهوری اسلامی ایران را گرامی داشت. 

اقتصاد کیش-  مهدی کشــاورز از آمادگی موسســه علوم و فنون کیش برای انعقاد 
توافقنامه ای با خانه نوآوری و فن آوری نایروبی پایتخت جمهوری کنیا خبر داد. 

به گزارش اقتصاد  کیش، مهدی کشاورز رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه 
آزاد کیش در جلسه ای با جاشوا ا. گاتیمو سفیر جمهوری کنیا در ایران که در کیش برگزار 
شــد، با اشاره به ظرفیت های موجود در جزیره کیش به ویژه آمادگی موسسه علوم و 
فنون کیش برای انعقاد توافقنامه ای با خانه نوآوری و فن آوری نایروبی بر لزوم اهمیت 

همکاری های مشترک میان دو کشور تاکید کرد.
مهدی کشاورز در رابطه با بازدید سفیر جمهوری کنیا در ایران از ظرفیت های گردشگری 
کیش، تصریح کرد: انتظار داریم روابط دوســتانه ای که میان دو کشــور وجود دارد در 
حوزه های خاص اقتصادی، تجاری و به ویژه گردشــگری جزیره کیش مورد توجه 

ویژه ای قرار گیرد.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش با بیان این که قاره پهناور آفریقا و کشور کنیا دروازه 
ورودی شرقی آفریقا به جمهوری اسلامی ایران است، گفت: برای تحقق تبادلات تجاری 

اقتصادی، فرهنگی، گردشگری و فنی؛ ضروری است روابط ایران و کنیا توسعه یابد.
کشاورز با اشاره به این که ابتدای آغاز هر کاری، سختی های خاص خود را دارد، خاطر 
نشان کرد: با توجه به این که شرکت های خوب کنیایی در ایران و شرکت های ایرانی 
در کنیا نسبت به سرمایه گذاری اقدام کردند این سطح از روابط مطلوب نیست و باید 

ارتقاء یابد.
رئیس هیئت مدیره سازمان منطقه آزاد کیش در رابطه با ظرفیت های سرمایه گذاری 
"هتلینگ، کلوپ های تفریحات دریایی، اماکن ورزشــی و فوتبال " در جزیره کیش، 
اظهار داشت: کشور کنیا در حوزه ورزش های فوتبال و دو و میدانی، سرآمد کشور های 
دیگر است و با توجه به ظرفیت های موجود می توانیم سرمایه گذاری و همکاری های 

مشترک داشته باشند.
مهدی کشــاورز با بیان این که منطقه آزاد کیش از آمادگی لازم برخوردار اســت و در 
صورت فراهم شدن شرایط؛ پیگیری های لازم برای برقراری پرواز مستقیم بین کیش 
و نایروبی انجام می شود که این مهم زمینه ساز توسعه صنعت گردشگری تجاری و یا 

تبادل محصولات مختلف ایران خواهد شد.
کشاورز افزود: ظرفیت هایی در داخل ایران وجود دارد که با ایجاد نمایشگاه های مشترک 
می توانیم ظرفیت های دو کشور را در سطح گسترده معرفی کنیم و امیدواریم این جلسه 

آغازی برای تثبیت و بهبود روابط میان دو کشور باشد.
وی اظهار داشــت: منطقه آزاد کیش نمادی کوچک از ایران پر جاذبه و بســیار دیدنی 
همچون "اصفهان، شیراز، تبریز و مشهد" در انتظار میزبانی شایسته از مردم خوب کنیا 

است.
جاشوا ا. گاتیمو سفیر جمهوری کنیا در ایران، با اشاره به تشابه اقلیمی و بافت شهری و 
همچنین وجود منطقه بومی نشین کیش و مومباسا در کنیا اظهار داشت: این منطقه نیز 
مانند کیش قطب گردشگری کنیا و جزیره ای در کنار دریای پهناور با درختان نخل و 

صخره های مرجانی است.
وی با بیان این که شــهر تاریخی حریره و شــهر زیر زمینی کاریز یکی از ظرفیت های 
گردشــگری منحصربفردی است که از جذابیت قابل توجهی برخوردار است، گفت: 
توپ جنگی که به صورت نمادین در شهر حریره در معرض دید عموم قرار گرفته است 
به عنوان یکی از سلاح های جنگی کشور پرتقال بود امروزه از جذابیت های گردشگری 

کیش محسوب می شود و بیانگر تجربه تاریخی مشترک کیش و کنیا است.
سفیر جمهوری کنیا با اشاره به فعالیت آژانس های هواپیمایی در حوزه گردشگری و 
برقراری خطوط پروازی این دو کشــور، تصریح کرد: ایران جذابیت های زیادی برای 
مردم جمهوری کنیا دارد و با توجه به تمدن دیرینه ایران و برقراری پرواز کیش به دوحه 

می توانیم از این ظرفیت ها بهره مند شویم.
وی با اشاره به ورزش ماراتن که می تواند گزنیه مناسبی برای برگزار این مسابقات میان 
ایران و کنیا باشد، گفت: تحقق این مهم می تواند به عنوان گردشگری ورزشی مطرح 

شود.

 بررسی پیشنهاد انعقاد توافقنامه 
همکاری مشترک میان ایران و کنیا 

در دیدار مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش با سفیر کنیا
 در ایران صورت گرفت؛

مجمع یواشکی!
یکی از مجموعه های واقع در کیش  در مورد نحوه برگزاری مجمع سالیانه خود  در 

کیش شیوه جدیدی را ابداع کرده است که جالب توجه است !
از آنجا که بعلت کشمکش ها و اختلافات و عدم رضایت  اعضا ء مجمع از هیئت 
مدیره موجود ، هیات مدیره شانس ابقای خود در دور جدید را ضعیف می پندارد با 
رایزنی با بخشی از اعضا ء و دعوت  یواشکی از نفراتی که از رای مثبت آنها اطمینان 
داشته است  مبادرت به برگزاری مجمع فرضی می نماید  ) با حضور فیزیکی برخی 
و  با اخذ وکالت  مجازی از تعدادی دیگر  ( تا ظاهرا تعداد را به حد نصاب  مورد نیاز 
برساند  و ابقاء خود و تصویب موارد مورد نظر را انجام دهند.  در حالی که به  دیگر 

اعضاء مجمع هیچ گونه اطلاع  رسانی از برگزاری آن نمی شود !
مجمع برگزار می شود و صورتجلسه و امضاء موافقین و تمام !

حق مشاوره برای ارائه چنین ابتکاری هم ازمحل صندوق  شارژ مجموعه ) از جیب 
همه اعضاء مجمع (  پرداخت می شود . اقدامی نوبرانه و شگفت انگیز !

  نام و محل این مجموعه  برای رســیدگی مراکز نظارتی مربوطه در دفتر روزنامه 
محفوظ می باشد.

نوبـرانه ...

یک حرف خوب
در کشــاکش خبرهای جوراجور و مختلف این ایام جزیره  بیان دیدگاه و سخنی از 

مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش بسیار امیدوار کننده ، مثبت و قابل توجه  بود.
مهدی کشاورزمدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش  در دیدار چند روز گذشته خود با 
جمعی از فعالین حوزه رسانه کیش با تاکید بر نقش مهم رسانه ها بر فرهنگ سازی  نقد 
دلسوزانه و سازنده می گوید: از شما در خواست دارم عملکرد سازمان را هم نقد کنید.

جمله ای خوب ، امیدوار کننده و قابل توجه  که می تواند نشان از افق دید و دیدگاه 
خوب مدیر عامل سازمان نسبت به جامعه باشد. دیدگاهی که نشان می دهد نباید از 
نقد ترسید و نقد کننده  هم حتما در پی تخریب یا دست یابی به منافعی نیست و قطعا 
نقد هم نمی تواند بدلیل از دست دادن منافعی باشد...! امیدواریم این اندیشه مدیر عامل 
سازمان مورد توجه همه حوز ه های فعال بویژه در سازمان منطقه آزاد کیش قرار گیرد 
و اکنون که مدیر عامل  محترم سازمان این مسیر و راه را باز کرده اند شرایطی بسوی 
شفاف سازی و نداشتن واهمه از نظارت عمومی و رسانه ای  بر عملکرد ها فراهم آورده 
شود. البته ماهم اعتقاد داریم نقد منصفانه  با تخریب فرق دارد و قطعا هدف نقد باید در 
جهت اصلاح موضوع باشد و در راستای  منافع کل جامعه و هیچ کس حق استفاده و 

بهره برداری شخصی و منفعتی  از این ظرفیت ایجاد شده  را ندارد . 

نکـته ...

  ف . پ

خیلی دیر....!
مرکز ارتباطات  و یا روابط عمومی در مجموعه ها و ســازمان های مختلف جدا از 
همه وظایفی که بر عهده دارد یکی از اصلی ترین وظایف و مسولیت های آن ها تهیه 
اخبار و رویدادهای مربوط به آن سازمان و انتشارعمومی  آن می باشد که این موضوع 
معمولا در خروجی سایت و پایگاه خبری سازمان مربوطه قرار می گیرد تا مورد استفاده 
عموم و منجمله رسانه ها قرار گیرد.بسیاری از سازمان ها در این خصوص مبادرت به 
دعوت مستقیم از رسانه ها برای تهیه خبرو گزارش از نشست ها ، جلسات ، دیدارها 
و...  می نمایند و یا در مواردی که این روش امکان پذیر نباشد یا  اصولا اعتقادی به 
این روش  وجود نداشته باشد ، خود مستقیم مبادرت به تهیه خبر نموده  ،در سایت 
سازمانی قرار می دهند تا مورد استفاده قرار گیرد. در مجموعه سازمان منطقه آزاد کیش 
بعنوان حاکم و دولت جزیره  که مرکز مهم ترین اتفاقات  کیش محسوب می شود 
و هر نشست ،دیدار ،  اظهارات مدیران  و رویدادی می تواند بر روند فعالیت جزیره 
تاثیر گذار باشد ،مدتی است این کار به کندی و خیلی دیر  صورت می گیرد  که البته  
با تجلیل و تقدیر ازخبرنگاران فعال در این حوزه و سرعت عمل و تلاشی  که برای 
تهیه و نگارش اخبار  دارند ،بنظر می رسد تاخیر موجود  ناشی از تعریف سیکل اداری 
مربوطه در چرخه  هماهنگی های روابط عمومی تا مقامات بالادستی  برای تائید خبر 
باشــد و موجب می شود بسیاری از اتفاقات مجموعه پوشش خبری لازم راتوسط 
رسانه ها  نداشته باشد یا با تاخیر زیاد در خروجی سایت قرار گیرد که عملا برای بهره 
برداری رسانه ها سوخت می شود، به آن پرداخته نمی شود  و یا بعلت گذشت زمان  
در حاشــیه ای به آن اشــاره می شود. در صورتی که همگان از اهمیت سرعت کار و  
زمان درتهیه و  انتشارو انعکاس یک خبر بخوبی مطلع هستیم.  بعنوان مثال در آخرین 
موضوع گزارش تصویری مربوط به دیدار مدیر عامل سازمان با سفیر کشور کنیا در 
ایران ظهر 28 /1 /1401 در سایت سازمان قرار می گیرد و البته معلوم نیست نشست 
در همان روز صورت گرفته یا مربوط به روز قبل بوده و ممکن است حتی انعکاس  
گزارش  تصویری با تاخیر انجام شده باشد ، تا صبح  روز 30 ام یعنی درست 3 روز 
بعد هیچ اطلاعات نوشتاری در باره این موضوع در سایت  سازمان مشاهده نمی شود 
یعنی نشریات مکتوب  با توجه به اینکه باید یک روز جلوتر مبادرت به کار بر روی 
خبر برای چاپ روز بعد داشته باشند ،حتی برای فردای آن روز  ) دقیقا 4 روز بعد از 
اتفاق ( بعلت نداشتن اطلاعات لازم قادر به پوشش خبری آن نیستند!و عملا پوشش 
خبری موضوع سوخت می شود. جدا از اینکه پوشش خبری یک  رویداد بعد از 4-5 
روزآن هم در یک شهر کوچک و مربوط به  اصلی ترین مرکز اداری جزیره برای یک 
روزنامه که هر روز منتشر می شود ، زیاد جالب بنظر نمی رسد! از اهمیت  آن هم می 
کاهد.  در صورتی که خبر حضور ســفیر یک کشور خارجی در جزیره و برگزاری 
نشست با مدیر عامل  سازمان خبر کم اهمیتی نیست و می تواند برای مردم خبر خوبی 
باشد، این موضوع هم از آن دسته خبرهای تخیلی نیست که بشود به آن پرداخت و 

در باره آن چیزی نوشت ....!
پیشنهاد می شود در مواردی که امکان حضور خبرنگاران نیست یا اساسا اعتقادی به 
حضور خبرنگاران وجود  ندارد ) که البته توقع هم نیست در همه موارد این موضوع 
امکان پذیر باشد( حداقل روابط عمومی سازمان خبر ها و تصاویر مربوطه را بموقع و 
در اسرع وقت در خروجی سایت سازمان قرار دهد تا مورد استفاده رسانه ها قرار گیرد 
وبا استفاده از ظرفیت رسانه ها  اطلاع رسانی وسیعتری صورت گیرد.  این موضوع  
جدا از پوشش محلی و منطقه ای  از نظر انعکاس سراسری خبر هم می تواند بسیار 
حائز اهمیت باشد چرا که برای بسیاری از رسانه ها و نشریات کشوری سایت روابط 
عمومی سازمان تنها مرجع قابل دسترسی جهت پوشش  بموقع رویدادهای  جزیره  
می باشــد و این موضوع بویژه در زمان هایی که جزیره میزبان برگزاری رویدادهای 

ملی و بین المللی است اهمیتی چند برابر دارد .

نـقد روز ...

  م . ت

فرودگاه کیش به عنوان سومین فرودگاه 
پرتردد کشور معرفی شد 

اقتصاد کیش-   بر اساس "نمودار سهم پروازهای فرودگاه های کشور" در نشست 
و برخاست پروازها، فرودگاه کیش به عنوان سومین فرودگاه پرتردد کشور ثبت شده 

است.
به گزارش اقتصاد  کیش، رئیس هیئت مدیره و سرپرست شرکت توسعه و مدیریت 
بنادر و فرودگاه های کیش با بیان این که از بیســت و پنجم اســفند 1400 تا پانزدهم 
فروردین امسال بیش از 2 هزار و پنجاه پرواز در فرودگاه بین المللی کیش انجام شده 
است، گفت: با توجه به این که مجموع پروازها نسبت به سال گذشته 5درصد کاهش 
داشته است؛ اما با جابه جایی 257 هزار و 457 نفر مسافر در سفرهای نوروزی شاهد 

رشد 25 درصدی بودیم.
محمدی با اشاره به این که در دو سال گذشته پس از محدودیت های ناشی از بیماری 
کرونا سفرهای هوایی به مقصد جزیره کیش افزایش یافته است، اظهار داشت: فرودگاه 
بین المللی کیش در طول سفرهای نوروزی، با کسب سهم 10.57 درصدی؛  از "نمودار 
سهم پروازهای فرودگاه های کشور" در نشست و برخاست پروازها، به عنوان سومین 

فرودگاه پرتردد کشور ثبت شده است.
وی در ادامه اظهار کرد: فرودگاه های مهرآباد، مشهد، کیش به ترتیب در میان فرودگاه های 
کشور؛ رتبه های نخست نشست و برخاست پروازها و جابجایی مسافر را در ایام نوروز 

1401 کسب کردند.
محمدی  با بیان این که در چهار فرودگاه پر تردد "مهرآباد، مشهد، کیش و شیراز"  بیش از 
10 هزار پرواز در ایام نوروز انجام شده است، افزود:  با توجه به نمودار سهم فرودگاه های 
کشور در نشست و برخاست پروازها بیش از یک پنجم پروازها و جابجایی مسافر در 

فرودگاه  بین المللی کیش به ثبت رسیده است.

معرفي رئیس پلیس اداره نظارت
 بر اماکن عمومی کیش

اقتصاد کیش-   رئیس پلیس اداره نظارت بر اماکن عمومی فرماندهی انتظامی ویژه 
کیش معرفی شد.

به گزارش اقتصاد کیش، فرمانده انتظامی ویژه کیش در حکمي سرگرد روح الله نیک پور 
را به سمت رئیس پلیس اداره نظارت بر اماکن عمومی کیش منصوب کرد.

با حکم فرمانده انتظامی ویژه کیش صورت گرفت؛

مجری نمایشگاه کیتکس:

اقتصاد کیش-   دومین نمایشگاه بین المللی فناوری 
اطلاعــات و ارتباطات با عنوان کیتکــس 2022، با 
محوریت شــرکت های دانش بنیان استان فارس، به 
مدت ۶ روز در مرکز نمایشگاه های بین المللی کیش، 

برگزار خواهد شد. 
محمدجــواد مرادپور گفت: در ســالی که به فرموده 
مقــام معظم رهبری "تولید دانش بنیــان و فناورانه "، 
نامگذاری شده اســت، دومین نمایشگاه بین المللی 
فنــاوری اطلاعات و ارتباطات تحت عنوان کیتکس، 
با محوریت اســتان فارس، طی روزهــای 1۹ تا 22 
اردیبهشت، در مرکز دائمی نمایشگاه های بین المللی 

کیش، برگزار خواهد شد.
مرادپور با اشاره به اینکه اولین نمایشگاه حدود 4 سال 
قبل با موفقیت برگزار شد، این رویداد نمایشگاهی را 
در قیاس با دوره اول، بســیار بزرگتر توصیف و اضافه 
کرد: این نمایشــگاه با هــدف تکمیل زنجیره علمی 
فناوری های ارتباطی، تسهیل تجاری سازی ایده های 
نوآورانــه حوزه آی تی و تســریع ورود محصولات 
تکنولوژیک شــرکت های دانش بنیــان به بازارهای 

جهانی، برنامه ریزی شده است.
او با بیان اینکه تاکنون شــاهد استقبال خوبی از سوی 
شــرکت های فناوری اطلاعات، ایده پــرداز و نوآور 
سراسر کشور خصوصا استان فارس بوده ایم، گفت: در 
دوره گذشته حدود 7 هزار متر مربع فضای نمایشگاهی 
به کیتکس اختصاص داشت اما امسال فضایی قریب به 
14 هزار مترمربع به این رویداد تخصیص داده شده و 
کیفیت برگزاری و شرکت های حاضر در نمایشگاه نیز 

به مراتب بالاتر و بهتر از دوره قبل است.
مرادپــور یادآور شــد کــه همزمان با ایــن رویداد 
نمایشــگاهی، برنامه های متعدد جنبی نیز پیش بینی 
شده است، گفت: مهمترین برنامه های جنبی، نمایش 
مســتندی تحت عنوان رویداد آینده و فیلم مستندی 
از اکسپو، همچنین برگزاری سمینارها، نشست های 

تخصصی و سخنرانی های علمی خواهد بود.
مجری نمایشــگاه کیتکس، از شــورای عالی مناطق 

آزاد کشــور، ســازمان منطقه آزاد کیش، اتحادیه ها و 
تشکل های علمی حوزه فناوری اطلاعات، صندوق 
نوآوری و شــکوفایی ریاست جمهوری، انجمن ها و 
تشکل های مختلف صنفی در حوزه برق و الکترونیک 

کشور و ..... به عنوان حامیان این رویداد یاد کرد.
مرادپور با یادآوری اینکه از یکســال قبل برنامه ریزی 
برای برگزاری این رویداد نمایشگاهی آغاز شده است، 
گفت: در بدو امر، شورای راهبردی تشکیل و کمیته های 
تخصصی با حضور مســئولان منطقــه آزاد کیش و 
تشکل ها و انجمن های علمی و مجامع دانشگاهی ایجاد 
شد و ریاست کمیته علمی به پرفسور علی اکبر صفوی 

و مسئولیت کمیته اجرایی به آقای توانا، سپرده شد.
او خاطرنشــان کرد که در نمایشــگاه کیتکس شاهد 
حضور هیئت های تجاری از ایران، سوریه، قطر، عمان 

و ... خواهیم بود.
مسئول کمیته اجرایی نمایشگاه کیتکس نیز با اشاره به 
استقرار دبیرخانه مرکزی در شیراز و ایجاد دبیرخانه ای 
در تهران برای تسهیل در برقراری ارتباط با متقاضیان 
حضور، گفت: دبیرخانه تهران عمدتا برای تســهیل 
ارتباط با متقاضیان از ســایر کشورهای جهان ایجاد و 

فعال شده است.

رحیم توانا با اشــاره به اســتقبال خوب شرکت های 
مادرتخصصی مستقر در تهران از این نمایشگاه، ابراز 
امیــدواری کرد که در فرصت باقیمانده تا زمان آغاز 
به کار نمایشگاه شــاهد اعلام آمادگی شرکت های 
مختلف دانش بنیان، پارک های علم و فناوری و مراکز 
شــتاب دهی و هاب های مســتقر در فارس و شیراز 

باشیم.
او دلیل انتخاب جزیره کیش برای برگزاری نمایشگاه 
یاد شــده را، برخورداری از زیرساخت های مناسب 
نمایشگاهی، اقامتی، سالن های همایش و رویدادهای 
بین المللــی و همچنیــن وجود امکان تردد آســان 
شهروندان سایر کشورهای جهان به آن جزیره اعلام و 
خاطرنشان کرد: البته رویدادهای مشابهی توسط همین 
تیم اجرایی، با محوریت نمایشگاه بین المللی فارس در 

شیراز، برگزار شده است و امسال هم برپا می شود.
توانا یادآور شد که هنوز تعداد متقاضیان شرکت در این 
دوره از نمایشگاه، نهایی نشده است اما شاهد حضور 
افراد حقیقی و حقوقی توانمندی در حوزه های مختلف 
آی تی، فناوری اطلاعات، هوش مصنوعی، ارتباطات، 
برق و الکترونیک، به ویژه شــرکت های دانش بنیان و 

ایده پرداز، از سراسر کشور بوده ایم.

دومین نمایشگاه کیتکس اردیبهشت  در جزیره کیش
 برگزار می شود

رییس هیات مدیره شرکت بیمه حافظ:

اقتصــاد کیش-    رییس هیات مدیره شــرکت بیمه 
حافظ، اظهارکرد: رفتارموجود، رفتاری تبعیض آمیز 
ما بین شرکت های مناطق آزاد و شرکت های سرزمین 
اصلی است چرا که شرکت های سرزمین اصلی با توان و 
برندی که دارند می توانند به راحتی در مناطق آزاد حتی 
بدون گرفتن مجوز لازم از آن منطقه فعالیت کنند، اما 
شرکت های بیمه مناطق آزاد حتی با دارابودن شرایط 

لازم، حق فعالیت در سرزمین اصلی را ندارند. 
"محمود دودانگه" درخصوص حذف معافیت مالیاتی 
شرکت های مناطق آزاد، گفت: باید روی این موضوع 
تمرکز بیشتری شــود به دلیل اینکه اگر بیمه مرکزی 
بخواهد وظیفه حمایتی لازم را از صنعت بیمه داشــته 

باشد باید رفتاری حمایت گونه داشته باشد.
وی، ادامه داد: این حمایت باید ازهمه شــرکت های 
بیمه ای باشــد چه شرکت هایی که درسرزمین اصلی 
هستند و چه شرکت هایی که درمناطق آزاد ثبت شدند 
و فعالیت می کنند ، باید به گونه ای حمایت شــود که 
صنعت بیمه رشد کند و ضریب نفوذ بیمه در بخش های 

مختلف افزایش پیدا کند.
رییس هیات مدیره شرکت بیمه حافظ، اذعان داشت که 
سیاست بیمه مرکزی و رویکرد شرکت های بیمه ای 
سرزمین اصلی، باعث شده که بازارشرکت های بیمه 
مناطق آزاد هرروزکوچک ترو محدودترشوند و مسیربه 
گونه ای است که منجربه ازبین رفتن شرکت های بیمه 

مناطق آزاد می شود.
دودانگه، تصریح کرد: نیاز اســت که متولیان سیاست 
گــذاری درصنعت بیمه یک فرآیندی را تعریف کنند 
و تصمیم لازم را در خصوص شــرکت های مناطق 
آزاد بگیرند که این شرکت ها با دارا بودن شرایط لازم 
درسرزمین اصلی، بتوانند به راحتی در سرزمین اصلی 

هم فعالیت کنند.
وی، با بیان اینکه نباید سازو کارهای لازم را به گونه ای 
پیچیده کنیم که شرکت های بیمه مناطق آزاد نتوانند هیچ 
ابتکار عملی داشته باشند، افزود: این شرکت ها هرروز 
نسبت به روز گذشته و هرسال نسبت به سال گذشته 

دچار محدودیت های بیشتر می شوند.

دودانگه، راهکارخروج از این چالش را صدور مجوز 
لازم از سوی مراجع ذی ربط همچون شورایعالی بیمه 
و وزارت اقتصاد برشمرد و گفت: شرکت های مناطق 
آزاد باید با دارا بودن شــرایط لازم بتوانند در سرزمین 

اصلی هم فعالیت کنند.
به اعتقاد رییس هیات مدیره شــرکت بیمه حافظ، در 
تیم جدید بیمه مرکزی این عزم و اراده وجود دارد که 
بتواند شرایط را برای فعالیت شرکت های مناطق آزاد 
تسهیل کند و این شرکت ها هم با سراسری شدن بتوانند 
حداکثر استفاده را برای ارتقای صنعت بیمه و ضریب 

نفوذ بیمه در کشور و تحول آفرینی انجام دهند.
دودانگه، گفت: با توجه به اینکه معافیت مالیاتی از سال 
گذشته تاکنون برای شرکت های مناطق آزاد برداشته 
شده دیگر هیچ مزیتی برای شرکت های بیمه ای مناطق 
آزاد وجــود ندارد پس رفتارتبعیض آمیز نباید وجود 
داشــته باشد و اگرنیاز است که شرکت های سرزمین 
اصلی درمناطق آزاد فعالیت کنند، شرکت های مناطق 

آزاد هم باید بتوانند درسرزمین اصلی فعالیت کنند.
وی، با اشاره به فعالیت بسیاری از شرکت های بزرگ 
بیمه ای در مناطق آزاد و ویژه، افزود: شرکتی که با برند 
قوی وتبلیغات وسیع در تمامی کشور فعالیت می کند 
طبیعتــا کل بازار آن منطقه را متعلق به خود می کند و 
شــرکتی که در آن منطقه تاســیس شده وکار می کند 

واشتغال و مزیت ایجاد کرده به مرور از بین می رود.
رییس هیات مدیره شــرکت بیمه حافظ، ادامه داد: هم 
سازمان مناطق آزاد باید روی این موضوع حساسیت 
داشــته باشد و هم بیمه مرکزی باید کمک کند تا این 
مشکل برطرف شود و اگر شرکتی شرایط لازم را برای 
فعالیت درســرزمین اصلی دارد همانند شرکت های 
دیگر بتواند فعالیت کند و ورود آن به سرزمین اصلی 

تسهیل شود.

شرکت های بیمه ای مناطق آزاد هرسال محدودترمی شوند 


